
 

Hopsahee, dit is de bestuurspost van de NWG. Hierin zal ik het hebben over: 
zelfevaluatie als ploegvoorzitter, ploegevaluatie, beleid, en een blik op de toekomst. 

Als ploegvoorzitter heb ik mijn taak goed en correct uit gevoerd. We hebben dit jaar 5 
vergaderingen gehad, die allemaal productief en gezellig waren. We hebben 3 keer bij 
iemand thuis vergaderd, wat gezelliger is dan in de grote zaal op bondssec. We zijn met 
de ploeg eind januari naar een escape room geweest en dat was vree wijs, zowel jonge 
als oude leden waren mee. In principe is er een teambuilding in beide semesters, maar 
doordat de universitaire en middelbare agenda slecht overlappen bleek januari een 
ideaal moment. Ik had een druk jaar op academisch vlak en heb als voorzitter 
voornamelijk coördinerend gewerkt: door vergaderingen te plannen, door projecten op 
te volgen, hulp aan te bieden voor promo, of andere zaken. Jammer genoeg had ik niet 
de tijd om mij inhoudelijk echt veel te betrekken bij de meeste activiteiten. Daarom ben 
ik ook dankbaar voor onze ploeg, die dit jaar sterk werk heeft geleverd zodat ik mij ook 
echt kon bezighouden met coördineren, ideaal dus! 

Zoals gezegd heeft de ploeg er een goed jaar opzitten. We hadden tal van kleinere 
activiteiten (paddenstoelenwandeling, streekbieravond, quiz, braakballenactiviteit, 
slakkensoiree, zeedag, twitchweekend, en nog meer). De twee hoogtepunten van ons 
werkjaar zijn vast en zeker NatuurStudieCongres (NSC) en 1000-soortenweekend. Op 
NSC was een redelijk grote en diverse groep mee, en was ook de natuurstudie absoluut 
top. Op 1000-soortenweekend deden een heleboel afdelingen mee en hadden we 
zowaar ruim boven de 1000 soorten! Opnieuw allemaal te danken aan onze ploeg, en 
meer specifiek aan Mauro en Simon!! Eén van de werkpunten van de ploeg is dat 
momenteel enkele sterke schouders veel dragen, en dat die sterke schouders al wat 
ouder worden. Er moet dus verder worden ingezet op een grote ploeg en een jonge 
ploeg. Daarnaast moeten we blijven inzetten op het betrekken van afdelingen bij onze 
activiteiten. 

Wat betreft beleid, hebben we quasi alle indicatoren wel gehaald. We hebben weer 
productief artikeltjes geschreven (dit jaar is wel de bertram (= online NWG magazine) 
gestopt, maar dit valt niet onder beleid). We hebben een natuurstudiecongres gehad 
met ruim 30 deelnemers, en we hebben bij een aantal activiteiten afdelingen kunnen 
betrekken en soms ook afdelingen kunnen ondersteunen. De geografische spreiding van 
vergaderingen is traditioneel weer niet gelukt, maar gelukkig waren onze activiteiten dat 
grotendeels wel. 

Naar de toekomst toe proberen we minstens de lijn van dit jaar door te trekken, maar ik 
heb er goeie hoop op dat we ook groter en voortvarender gaan worden. Dit jaar was er al 
een spontane opkomst van de plantenwerkgroep (danku raf!) en volgend jaar zal ook de 



vogelwerkgroep nieuw leven ingeblazen worden (so naar Bram de veggieman!). Ik heb er 
ook veel vertrouwen in dat onze voorzitter van volgend jaar Mauro beter dan ik zal zijn in 
meer en jonge leden aanwerven, zodat de NWG een weelderige ploeg wordt. Ook denk ik 
dat Mauro nog beter dan ik zal inzetten op het betrekken van afdelingen. Op die manier 
denk ik dat de werkpunten van dit jaar sws zullen aangepakt worden naar volgend jaar 
toe. 

Conclusie: natuurstudie leeft! Kom in de NWG en werk mee aan dit project! 

 


